



Svenska Stövarklubben

Protokoll 1/2021

Tid och plats: 2021-01-12 kl. 18.00 via digitalt möte.

Närvarande: Rolf Karlsson ordförande, Marita Lithander sekreterare, Lill Wiklund, Thomas Larsson, Daniel Bohlin, Peter Hermansson, Leif Lundholm, Thomas Eriksson

Ej närvarande: Petra Högberg

§1 Mötet öppnas

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§2 Val av justerare

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Peter Hermansson.

§3 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

§4 Ärenden att ta upp under övriga frågor

-Broschyr Sv stövarklubben

§5 Föregående protokoll

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.

§6 Information från ordföranden

- a) Rolf ber att samtliga styrelsemedlemmar dagligen kollar sin e-post.
- b) Det finns idag ett avtal med Jaktjournalen, Rolf har nu även fått ett avtalsförslag från annan intressent. **Styrelsen beslutar att** bordlägga frågan då nuvarande avtal fortfarande gäller.

§7 AU-beslut

Sedan förra mötet har AU-beslut tagits att godkänna en ny jaktprovsdomare.

Vi hälsar Daniel Karlström, Boxholm välkommen till domarkåren.

§8 Inkomna rapporter/ärenden

Inget har inkommit som redovisas här.

§9 Rapport från kassören

Lill informerar om att Bank-Id är klart och att betalningarna börjar komma i fas.

Styrelsen beslutar att Lill får i uppdrag att kontakta en bokföringsfirma angående årsbokslutet.

§10 Rapport från avelsansvarig

Daniel har inget nytt att rapportera.

§11 Rapport från regelansvarig

Thomas L har fått en förfrågan från medlem som vill starta sin hund trots att åldern inte är uppnådd.

Styrelsen beslutar att inte ge dispens för att starta hunden utan hänvisar till gällande regler.

Vi diskuterar igen om resultatboken skall finnas kvar.

Styrelsen beslutar att frågan ska avgöras på stövarfullmäktige.

§12 Rapport från utställningsansvarig

Thomas E har inget nytt att rapportera, arbetet fortgår mot lokalklubbar.

§13 Rapport från medlemsansvarig

-Peter har inget att rapportera.

-Rolf har uppdaterat listan över hedersmedlemmar-listan skickas till Peter.

-Rolf har fått in ett ärende angående en tidigare medlem som önskar återinträde.

Styrelsen beslutar att i nuläget inte ändra på det tidigare styrelsebeslut som tagits.

§14 Rapport från ungdomsansvarig

Petra är inte med ikväll i övrigt inget att rapportera.

§15 Rapport från IT-ansvarig

Leif saknar ett namn från ett distrikt för att sedan kunna starta upp IT-kommittén.

Leif har gjort en fil för att smidigt kunna fördela ut medlemsavgifterna till lokalklubbar.

§16 Rapport från informationsansvarig

Peter önskar att alla i styrelsen sammanställer några rader om vad man arbetar med och skickar till honom.

§17 STÖVAR-SM Räv

Under rådande restriktioner (Covid-19) för nationella tävlingar **beslutar styrelsen att** ställa in Räv-SM.

Tävlingen föreslås flyttas till hösten, frågan om ev. flytt bordlägges till nästa möte.

§18 Tidningen Stövaren

Det har inkommit insändare från flera håll som handlar om det tidigare styrelsearbetet och om vissa personer. **Styrelsen beslutar att** inte publicera dessa då det innehåller personangrepp.

Regler för insändare enligt förslag från Rolf skall publiceras i tidningen.

§19 Övriga frågor

Rolf har fått en förfrågan om det finns fler broschyrer till ex nya medlemmar.

Han undersöker saken och om något skall uppdateras eller tryckas nytt.

§20 Nästa möte

Nästa styrelsemöte planeras till tisdag 9 februari kl. 18.00.

§21 Mötet avslutas

Ordföranden tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justeras

Rolf Karlsson

Peter Hermansson